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Sri Chinmoy uspořádal od roku 1984 přes šestset koncertů, mnohé na prestižních místech

jako je Royal Albert Hall v Londýně, Nippon Budokan Hall v Tokiu nebo Carnegie Hall

v New Yorku. Vstup na všechny jeho koncerty je, podle indické tradice, ze které vychází,

zdarma. Prahu navštívil již třikrát, přičemž jeho koncert v roce 1995, který navštívilo

15 000 lidí, patřil mezi největší.

Hra na hudební nástroj pro něj

není cílem, ale prostředkem,

kterým pro posluchače otvírá svůj

vnitřní svět. Jeho prostá, intuitivní

hra na rozličné východní a západní

nástroje přesvědčivě vypráví

o věčném hledání pravdy, har-

monie a štěstí. Leonard Bernstein

o jeho hudbě řekl: „Jaká síla je

v hudbě toho člověka! Můj hudební

duch je velmi, velmi hluboce dojat.

Mohu jen doufat, že jednoho dne

budu moci sdílet tuto vesmírnou

fontánu klidu a hluboké energie,

ve které on přebývá...“

Sri Chinmoy je nazýván hudeb-

níkem vnitřní radosti. Inspiruje

k vyváženému životnímu stylu,

který spojuje tiché rozjímání

a meditaci s aktivním každoden-

ním životem.

Chcete-li zažít nevšední hudební večer v klidné meditativní atmosféře, můžete si

předem vyzvednout volné vstupenky v síti Ticketpro, Ticketportal nebo rezervovat na

tel. č. 286 840 336 nebo www.srichinmoy.cz.

Vstup je zdarma.
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Disney Walt Kráska a zvíře
Morgana Clara Bohyně sexu
Hofmanová Jaroslava V sevření osudu
Harrisová Lee Vražda na Velký pátek
Roddaová Emilly Rektora, Město krys
Davidsen Lei Dobré sestry
Hahn Donald M. Počítačoví špioni, Nick a počítač
Gardner Lisa Hodina zabíjení
Mihola Rudolf A možná ještě žijem
Jacq Christian Sirova tajemství, Strom života

PŘÍRŮSTKY
V MÍSTNÍ KNIHOVNĚ

Lobel Arnold Kvak a Žbluňk jsou kamarádi
Sheckley Robert Lístek na Tranai
Sommer Ladislav Ti odjinud
Klár Luboš Erotický román
Plandy Jean Růže bez trnů
Lamme Helmud Kamenné záhady
Chase, James  Hadley Poslání v Benátkách
Plzák Miroslav Pozor padání skal
Zimmermannová Irene Jako vejce vejci
Brent Madeleine Podvržené dítě
Rudolf stanislav Postýlka pro dva
Kubeš Richard Kvik pluje na Jih
Moravia Alberto Horalka
Wyndham John Den trifidů
Rameš Ivan Kuchařka pro diabetiky

Zápis do hudebních kurzů
MČ Praha 21 – Újezd nad Lesy bude ve školním roce 2004 – 2005 opět pořádat hudební kurzy pro děti i dospělé.

Vyučovat se bude hra na tyto nástroje: - kytara
- flétna
- klavír
- klávesy

Zápis se koná 6. září v 17.00 hodin v Místní knihovně – Lomecká 656.
M. Tomaidesová

Dva týmy FC Rohožník United v 6. lize?
Tímto kuriózním výsledkem mohla skončit letošní jarní
sezóny Hanspaulské ligy. Béčku Rohonžíku United se málem
podařil husarský kousek a během své první postupové sezóny
v 7.lize mohl opět poskočit o stupínek výše. Nicméně, první
jarní zápasy se rohožnickému béčku zcela vůbec nevydařily.
Po třech úvodních zápasech mělo na kontě nula bodů a i gólů.
I čtvrtý zápas, hraný již v mírně nervózní náladě, se nevyvíjel
příznivě. Soupeř, po této sezóně sestoupivší Vozovna Hlou-
bětín B, šel do vedení i přes neustálý tlak újezdských fotba-
listů. Již se zdálo, že i po čtvrtém kole, kdy se tabulka v Hans-
paulce začíná zpřehledňovat, bude mít B tým velké potíže se
záchranou. A pak to přišlo. Tíhu obratu na sebe vzali obránci
a Pavel Říha, kterou svou trefou v posledním zápase na pod-
zim potvrdil i postup, opět skóroval takřka v nastaveném čase.
Byla to branka po dlouhých 240 minutách půstu. K té navíc
skoro po rozehrání přibyla branka druhá a béčko se mohlo
radovat z prvních dvou bodů.
Co se na začátku soutěže zdálo takřka nepředstavitelné,
nakonec hrál B tým o postup! Přišla šňůra 5 výher a jedné
remízy a mužstvo sahalo na postup do 6. ligy. Na této vspanilé
jízdě jsme dokázali porazit i újezdského rivala, družstvo
Calcia Újezd nad Lesy (mimochodem, s tímto soupeřem jsme
zatím nikdy neprohráli, letos k tomuto vítězství také přibyla
výhra na újezdském RAK cupu).

Béčko ve výsledné tabulce obsadilo z 11 body celkově 5.
příčku, jen pouhý bod od třetího místa, které za určitých
okolností zajišťovalo postup (rozhodovaly výsledky týmů na
3. místech z jiných skupin). Za této situace asi hráče hodně
mrzel poslední prohraný zápas, ve kterém se nabízely hned
body dva ...
A tým začal sezónu lépe. I když se na začátku střídaly prohry
s výhrami, uprostřed soutěže přišly příjemné chvíle, kdy jsme
dokázali otočit zápas s týmem Benedu, který byl doposud
nad naše síly a se kterým jsme již po 10 minutách prohrávali
2:0. Za tohoto stavu tým ukázal svoji velkou morální sílu a
otočil výsledek na 4:2. Již se zdálo, že se áčko chytá a dotáhne
jaro k vytouženému postupu. Přišly další výhry, ale pak se
stala neuvěřitelná věc. Hrál se dvojzápas s dvěma posledními
týmy, které ostatní soupeři hravě drtili. Do dnes se divíme,
jak se mohlo stát, že jsme oba zápasy remizovali a to nevíc
v tom druhém jsme zachránili remízu až v poslední minutě.
Oba poslední týmy hráli totální defenzívu, se kterou se hráči
A týmu nedokázali vyrovnat. Podobný výpadek přišel i
v posledním kole, kdy již bylo jasné, že z naší strany není o
co hrát a soupeři z Lana 007 jsme umožnili se zachránit po
jeho výhře 2:1 a to pi přesto, že jsme vyhráli první poločas a
přidání dalších gólů se zdálo být otázkou času.
Áčko v konečné tabulce obsadilo 4. bramborovou příčku s 12

SPORT
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body. I tady nás velmi mrzely čtyři zbytečně ztracené body,
které by nás jinak posouvaly na 3. místo...
Letošní sezóna byla poznamenána dvěmi věcmi: 1. četná
zranění (že by výsledek stárnutí hráčského kádru?) a 2. tím,
že útočníci nedávali tolik gólů jako v minulých letech.
Nejlepším střelce se stal celkově opět Petr Rybář se 6 trefami
(na 11 utkání), ale stejný hráč dokázal dát loni v jednom
zápase 8 goĺů (a celkem 11). Celkově jsme přestali letos střílet
góly, protože áčko jich vstřelilo 27 (oproti loňským 42)
a béčko 22 (oproti podzimním 47).
Obě družstva vstoupila do soutěže velmi posílena , řady A
týmu rozšířili Tomáš Zeman (blýskl se hattrickem v jed-nom
utkání) a Radim Veselý, který svým gólem v poslední minutě

zachránil onu divnou remízu s posledním sestupu-jícím
týmem. Na okraji se sluší podotknout, že Radim touto trefou
prolomil vlastní smůlu, která se stávala již komplexem:
pokaždé, když nastoupil tým prohrál a když nehrál, mužstvo
vítězilo...
V dresech béčka nově nastoupili čerstvé posily z Calcia
Újezd nad Lesy Petr Daniš a Vladimír Pípek.
Již v těchto letních měsících se těšíme na start podzimní
Hanspaulky a věříme, že opět budeme v klidu bojovat o před-
ní příčky v našich ligách a při troše štěstí a sportovního
srdíčka možná...

David Stulík
předseda občanského sdružení FC Rohožník United

Tabulka 6. H ligy

Pořadí         Název mužstva Odehrané Počet Počet Počet Skóre Počet
zápasy vítězství remíz proher bodů

1. Vittoria Žižkov 1997 B 11 10 1 0 58 : 10 21
2. Bohemia AFK 11 8 2 1 31 : 18 18
3. Devils of Zderaz 11 7 1 3 34 : 21 15
4. Rohožník United FC A 11 5 2 4 27 : 20 12
5. Kliďas FC 11 5 1 5 30 : 39 11
6. Bened VFK 11 4 2 5 33 : 26 10
7. My 11 4 2 5 29 : 27 10
8. Los Bimbananos 11 5 0 6 27 : 39 10
9. Lano 007m 11 3 2 6 20 : 34 8

10. Suchdol stars RSC C 11 3 1 7 19 : 33 7
11. Stars beer 11 3 0 8 22 : 36 6
12. Posázavský pacifik 11 1 2 8 9 : 36 4



18

Tabulka 7. H ligy

Pořadí         Název mužstva Odehrané Počet Počet Počet Skóre Počet
zápasy vítězství remíz proher bodů

1. Torpedo Praclub 11 10 1 0 45 : 16 21
2. Mord RFC 11 9 0 2 42 : 18 18
3. C.H.A.O.S. 1991 11 5 2 4 22 : 16 12
4. Újezd Calcio 11 6 0 5 28 : 27 12
5. Rohožník United FC B 11 5 1 5 22 : 19 11
6. Deportivo Estudiantil FC 11 5 1 5 18 : 18 11
7. Beton FC 11 5 0 6 29 : 28 10
8. Czech line 11 4 2 5 27 : 31 10
9. Bobři W.C. 11 4 1 6 28 : 28 9

10. Sací komando Modřany 11 4 1 6 23 : 35 9
11. Vozovna Hloubětín B 11 1 1 9 12 : 31 3
12. Nounejm 11 2 2 7 13 : 42 0

SPORT

Klánovický duatlon

ÚJEZDSKÉ TAEKWONDO – 5 ZLATÝCH NA MÁJOVÉM POHÁRU
V sobotu 15. května se v Praze konal

Májový pohár. Náš klub na tomto tur-
naji nemohl samozřejmě chybět. S de-
víti závodníky jsme dokázali získat 5
zlatých medailí (Jan Berger, Tomáš
Brousek, Erik Suder, Jakub Šťastný,
Tereza Lišková) a tři bronzové (Pavel
Pospíšek, Mirek Rozšafný, Marcela
Miková). V soutěži týmů, jsme obsa-
dili celkové druhé místo.

Museli jsme však překonat i jiné
hrozby, než rychlé kopy soupeřů. Jed-
nou takovou noční můrou pro některé
bylo vážení. Někteří z nás (Erik Suder,
Tomáš Brousek) měli menší problémy
s váhou, a tak museli do posledních
chvil běhat a skákat, aby mohli startovat
ve své váhové kategorii. Přesto všichni
skvěle zabojovali a i ti, kteří tentokrát

výjimečně nic nevyhráli (Robert Hu-
sák), výrazně přispěli k našemu další-
mu turnajovému úspěchu.

Zvlášť dobře se na turnaji prezento-
val Tomáš Brousek (ve třech zápasech

vždy jednoznačně zvítězil) a Miroslav
Rozšafný, kteří si svými výkony zajistili
dokonce pozvánku na reprezentační tré-
ninky. Svojí bleskovou rychlost před-
vedl na turnaji opět Jan Berger, který
jednoznačně zvítězil ve finálovém zá-
pase 6:1.

Už tradičně vede naše cesta po tur-
naji do pizzerie, kde vždy oslavujeme
naše úspěchy dobrým jídlem a rozebí-
ráme zážitky a pocity ze závodů.

Za velký úspěch, který jsme sklidili
může z velké části trenér Marek Doxan-
ský, asistent Pavel Černý a v neposlední
řadě i místopředseda Jan Kolář, kterým
chceme touto cestou dát náš velký dík.

Tereze Lišková
Marcela Miková

závodnice SK Kangsim Dojang

Zveme Vás na nultý ročník Klánovického duatlonu, který
se uskuteční 2.října 2004 v Klánovickém lese od 9,00 hod.

Závodí se v běhu 1850m/3700m, jízdě na horském kole
( MTBO – pouze s mapou ) a běhu 1850 m.

Soutěží se ve dvou věkových  kategorií:
� Mládež ve věku 13 – 15 (rok narození 1989-91)

- chlapci
- dívky

� Dospělí (nad 18 let)
- muži
- ženy

� Tandem (rodič/kategorie dospělí + dítě/kategorie mládež)
- dívky/rodič
- chlapci/rodič

V kategorii „tandem“ se hodnotí součet dosažených vý-
sledků v kategorii mládež a dospělí. !!! Pro vítěze všech
kategorií jsou připraveny hodnotné ceny !!!

Přihlášky posílejte  na adresu DDM Praha 9, Měšická 720,
190 00 Praha 9 – k rukám p. Karla Slámy, nebo e-mailem na
adresu: karel@ddm.zde.cz. Přihlášku naleznete zde, nebo též
na našich webových stránkách.

!!! Uzávěrka přihlášek je 24. září 2004 !!!

Bližší informace o závodě (startovné, místo a časový roz-
pis jednotlivých rozběhů) Vám zašleme obratem po obdržení
Vaší přihlášky.

Tato akce se uskuteční za finanční podpory Magistrátu
hl. m. Prahy.
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Srdečně Vás zvou pracovníci DDM Praha 9 Prosek.

P ř i h l á š k a     k účasti na  Klánovickém duatlonu dne 2. 10. 2004
Jméno: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Adresa: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

e-mail: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

tel./mobil: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Rok narození: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Kategorie (zaškrtněte):

Mládež chlapci dívky

Dospělí chlapci dívky

Tandem chlapec/rodič dívka/rodič

RŮZNÉ
ODBOR SOCIÁLNÍCH VĚCÍ

SLUŽBY PRO SENIORY
Úřad městské části Praha 21 zajišťuje pro seniory, kteří bydlí v  Újezdu nad Lesy terénní pečovatelskou službu. Pečovatelská

služba je poskytována na základě Návrhu na zavedení pečovatelské služby ošetřujícího lékaře těžce zdravotně postiženým
občanům a starým občanům, kteří chtějí i při snížené soběstačnosti setrvat ve vlastní domácnosti, v prostředí, ve kterém
mnoho let žijí, kde mají řadu přátel, známých a v němž se cítí dobře.

Služba je zajišťována zkušenými pečovatelkami v domácnostech klientů nebo ve Středisku osobní hygieny, Živonínská
1630, Praha 9 –Újezd nad Lesy.

Pro názornost uvádíme některé z  poskytovaných služeb včetně cen za jednotlivé úkony:

dovoz oběda (dovozné+oběd) do 7000,- Kč 5,- Kč + 36,- Kč
od 7001 – 9000,- Kč 10,- Kč + 36,- Kč
od 9001,- Kč 15,- Kč + 36,- Kč

pedikúra do 7000,- Kč 40,- Kč
od 7001 – 9000,- Kč 60,- Kč
od 9001,- Kč 80,- Kč

běžné úkony osobní hygieny do 8000,- Kč 10,- Kč/úkon
pomoc při použití WC od 8001,- Kč 20,- Kč/úkon

jednoduché ošetřovatelské úkony do 8000,- Kč 10,- Kč/den
od 8001,- Kč 15,- Kč/den

pomoc při podávání jídla do 8000,- Kč 10,- Kč/den
od 8001,- Kč 15,- Kč/den

nákupy, nutné pochůzky do 8000,- Kč 20,- Kč/úkon
od 8001,- Kč 30,- Kč/úkon

běžný úklid do 8000,- Kč 40,- Kč/hod
od 8001,- Kč 60,- Kč/hod

dohled nad dospělým občanem do 8000,- Kč 40,- Kč/hod
od 8001,- Kč 50,- Kč/hod

V případě Vašeho zájmu o tyto poskytované služby, obraťte se osobně  na Odbor sociálních věcí, ÚMČ Praha 21,
Staroklánovická 260, Praha 9- Újezd nad Lesy nebo telefonicky na pí. Lipanovičovou – tel. 281012925.

Radka Lipanovičová
vedoucí oddělení pečovatelské služby
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Ulice,  nebo závodní dráha?
řidičů podlehne. Je to nebezpečné, zvy-
šuje se hlučnost i prašnost prostředí.

Již dříve jsem se snažil u bývalého
pana starosty Slezáka dosáhnout řešení
problému nedodržování omezení rych-
losti v naší ulici. Bylo mi vysvětleno,
že z technických důvodů policie v tom-
to úseku nemůže měřit rychlost. Proble-
matičnost klasických retardérů je jasná
(hlučnost, zvýšení exhalací při násled-
ném rozjíždění atd.). Pan starosta se
tehdy rozloučil se slovy, že celou věc
také vnímá jako problém a bude nějaké
řešení hledat. Nestalo se nic a navíc
přibývají zmíněné zákazy zastavení, které
rychlé jízdě jen napomáhají. A tak se
mi o dvou řadách parkujících aut po
obou stranách ulice, které by přiroze-
ným způsobem poněkud zklidnily ři-
diče závodníky, může jenom zdát.

Myslím, že Újezd nad Lesy je přede-
vším místem k bydlení. A stále příjem-
nějším místem k bydlení a tak, domní-
vám se, by různá dopravní omezení
měla chránit především zájmy občanů
zde bydlících.

Rád bych tímto příspěvkem upozor-
nil na možnou neopodstatněnost umís-
tění značek Zákaz zastavení v ulici
Staroújezdské. Vždyť při dodržení pří-
slušných maximálních rychlostí pro-
jíždějící řidiči nemohou mít ani v jedné
části ulice problém s parkujícími auty.
Zároveň bych byl rád, kdyby se otevřel
a řešil problém soustavného překra-
čování rychlosti v naší ulici. Zejména
nyní, kdy v důsledku umístění pošty do
ulice Domanovické je kolem větší po-
hyb pěších spoluobčanů, často i dětí.

Újezd nad Lesy 15. 8. 2004
Jan Mužák Staroújezdská 27

Ve Staroújezdské ulici je po celé její
délce alespoň v jednom směru umístěna
značka zákazu zastavení, na větší části
dokonce v obou směrech. To přináší
značné nepříjemnosti nám, občanům,
kteří v této ulici bydlíme. Přínos těchto
značek pro bezpečnost a plynulost sil-
ničního provozu je vzhledem ke stá-
vající kvalitě, šířce a přehlednosti
vozovky i přijatým omezením rychlosti
přinejmenším sporný. Kromě toho, že
oficiálně není možné ani zastavit před
vlastním domem na nasednutí do auta,
naložení či vyložení nákladu, se zvy-
šuje i riziko při přecházení nebo jiném
pohybu po ulici. V ulici stojící, či par-
kující auta působila totiž často jako při-
rozené retardéry. Skvělý povrch vozovky
a téměř kilometr dlouhý přehledný úsek
k rychlé jízdě přímo lákají. A většina

Milá paní jednatelko Základní kynologické
organizace Růžičková!

Dost dobře jsem nepochopil Váš rádobyuspokojený hlahol
na moji adresu na stránkách červnového Zpravodaje. Nejsem
jeho pravidelným čtenářem, a pokud do něho občas píši, je
to především proto, že se chci vyjádřit k něčemu, co je, nebo
není (z mého hlediska) v naší obci v pořádku.

To se týkalo i Vaší reakce na březnový článek (tuším pana
Janoše), který si posteskl nad štěkotem psů a chováním jejich
cvičitelů u rybníka v Újezdě. Vaše reakce ve smyslu „Já nic,
já muzikant a všichni ostatní jsou zlí“ neodpovídala reálné
skutečnosti. Proto jsem ji chtěl objasnit ve svém následném
článku. Snažil jsem se uvést na pravou míru Vaše zmatené
informace, týkající se Vámi spravovaného kynologického
cvičiště tak, jak jeho provoz opravdu probíhá. Zdaleka
neodpovídá hodinám, které uvádíte a spíš připomíná situaci,
kdy se tam cvičí, jak se komu zachce a má zrovna náladu.
Z toho důvodu je možná i pro Vás těžko zjistitelné, kdo
a v kterou hodinu vlastně na cvičišti působí.

Chtěl jsem potvrdit i to, že v poslední době se hlučnost

provozu opravdu stupňuje a o víkendech i státních svátcích
často a bezohledně ruší ty, kteří v jeho okolí bydlí nebo sem
jezdí na rekreaci. Nic víc, ani míň. Možná se tomu budete
divit, ale většina lidí chce trávit víkend zcela jinak, než se
štěkáním a pokřiky na blízkém cvičáku.

Z Vašeho červnového článku konkrétní odpovědi nevy-
plynuly. Čtenářům je, myslím, upřímně jedno, jestli jste si
koupili traktůrek a udržujete louku, na které cvičíte a par-
kujete auty. To je čistě Váš problém a spíš než zásluha, Vaše
povinnost.

Myslím, že nezbývá, než se k problematice cvičiště
(v případě, že jeho provoz bude odporovat občanskému
soužiti slušných lidí) vyjadřovat příležitostně i dál. Navzdory
lahvím šampaňského, které „velmi předvídavě“ vyhráváte.

Viktor Walter
Rohožnická 1462

P. S. Omlouvám se čtenářům, že musí bloudit očima po
příspěvku, který jim vlastně nepřísluší. Ale neodpovězte, když
realitu kdosi označuje za lež, a ještě to vykřikuje do světa.
(viz červnový Zpravodaj).

Výběrová řízení
ÚMČ Praha 21 – Újezd nad Lesy vyhlásil v měsíci červenci a srpnu 2004 tato výběrová řízení:

1. referent odboru majetku a investic
2. architekt – urbanista
3. vedoucí odboru životního prostředí a dopravy
4. vedoucí odboru majetku a investic
5. vedoucí finančního odboru

Bližší informace lze získat na úřední desce, dále na  www.praha21.cz, nebo přímo u tajemníka úřadu.
Saitz Vladimír - tajemník
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ANKETA PRO ČTENÁŘE
Vážení spoluobčané,

rádi bychom Vás požádali o několik minut Vašeho času nad vyplněním níže uvedeného dotazníku. Cílem dotazníku je
zjistit jak jste spokojeni s obsahem Újezdského Zpravodaje a získat od Vás náměty na případné úpravy a vylepšení. Ve druhé
části průzkumu bychom pak rádi zjistili Vaše názory na aktuální dění i dlouhodobé problémy, se kterými se v naší městské
části všichni potýkáme. Výsledky průzkumu budou k dispozici pouze Redakční radě Újezdského zpravodaje a Radě městské
části Praha 21. Věříme, že nám naši čtenáři pošlou řadu zajímavých námětů, se kterými budeme moci pracovat.

O výsledky průzkumu se s vámi samozřejmě v některém z dalších vydání Zpravodaje podělíme.

Za redakční radu Ing. Tomáš Vaníček, MBA
tvanicek@csas.cz

I.Újezdský Zpravodaj

Zpravodaj čtu
II. téměř pravidelně

III. příležitostně (každé druhé číslo)
IV. téměř nečtu (max. tři čísla ročně)

zaškrtněte, popřípadě doplňte Vám nejbližší odpověď

Zpravodaj je pro mě
V. jediným zdrojem informací o dění v městské části

VI. jedním z více zdrojůzdrojů informací, mezi kterými bych jmenoval především .....................................................

...................................................................................................................................................................................................

VII. pouze doplňkovým zdrojem informací a jako hlavní využívám ...............................................................................

zaškrtněte, popřípadě doplňte Vám nejbližší odpověď

Informační hodnota Zpravodaje je pro mě
VIII. velmi dobrá, jsem s jeho obsahem spokojen a vím co se děje v Újezdě n. Lesy

IX. uspokojivá, ale k jeho obsahu mám drobné výhrady, protože některé zásadní informace o dění v Újezdě nad Lesy
v něm nejsou

X. dlouhodobě nejsem s jeho úrovní spokojen a kupuji u jej jen ze setrvačnosti

Ve Zpravodaji dlouhodobě marně hledám zprávy a rubriky z oblasti

a) ..........................................................................................................................

b) ..........................................................................................................................

c) ..........................................................................................................................

jmenujte prosím

Kdyby to záleželo na mě poskytnu následujícím zprávám a rubrikám větší prostor

a) ..........................................................................................................................

b) ..........................................................................................................................

c) ..........................................................................................................................

jmenujte prosím

Kdyby to záleželo na mě poskytnu následujícím zprávám a rubrikám menší prostor nebo bych je navrhoval vyřadit

a) ..........................................................................................................................

b) ..........................................................................................................................

c) ..........................................................................................................................

jmenujte prosím
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Inzertní část je pro mě

XI. přiměřeně dlouhá a najdu v ní zajímavé kontakty XII. příliš rozsáhlá a nudí mě
XIII. mohla by bát rozsáhlejší

zaškrtněte Vám nejbližší odpověď

Grafickou úpravu Zpravodaje

XIV. považuji za dobrou a vyhovujeme mi
XV. mám výhrady a navrhuji ji změnit

..........................................................................................................................

..........................................................................................................................
napište prosím svoje náměty na úpravy

Dosavadní způsob distribuce Zpravodaje

XVI. mi vyhovuj e
XVII. mi nevyhovuje a navrhuji následující změny

..........................................................................................................................

..........................................................................................................................
napište prosím svoje náměty na úpravy

Další podnětné připomínky k obsahu a celkové podobě Zpravodaje

XVIII. Městská část Újezd nad Lesy

Jako občan nejvíce oceňuji na naší městské části

..........................................................................................................................

..........................................................................................................................
jmenujte prosím

Za největší dlouhodobý problém považuji v Újezdě nad. Lesy

..........................................................................................................................

..........................................................................................................................
jmenujte prosím

V poslední době mě v Újezdě nad Lesy nejvíce zklamalo

..........................................................................................................................

..........................................................................................................................
jmenujte prosím

V poslední době mě v Újezdě nad Lesy nejvíce potěšilo

..........................................................................................................................

..........................................................................................................................
jmenujte prosím

Děkujeme Vám za Váš čas strávený vyplňováním dotazníku. Do zpracování budou zařazeny všechny dotazníky, které
dojdou do 30.9. 2004. Pro ty z Vás, kteří se rozhodnou dotazník opatřit svým jménem a budou mít štěstí při losování máme
připraveny 3 zajímavé ceny. Podmínkou pro zařazení do slosování je uvedení zpětné kontaktní adresy a odevzdání vyplněného
dotazníku do schránky Újezdského Zpravodaje (budova Městského úřadu) nebo poštou na adresu Redakční rady. Dotazník
se pokusíme vystavit též na webových stránkách MČ Újezd nad Lesy

Jméno :

Příjmení :

Adresa  :
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Vážení chovatelé pejsků
Je mou povinností Vás upozornit na

chystanou změnu v obecně závazné
vyhlášce č. 23/2003 Sb. hl.m. Prahy
o místním poplatku ze psů, která by
měla nabýt účinnosti dnem 1. ledna
2005 – zatím je to pouze návrh.

Tato změna se týká označování psa
mikročipem – cituji:

Každý chovatel psa chovaného na

území hl. m. Prahy je povinen nechat
psa, který je starší než 6 měsíců,
trvale označit mikročipem, který od-
povídá ISO standardu vydanému
Evropskou unií, nebo tetováním.

Úleva od poplatku ve výši roční saz-
by, nejvýše však 750,– Kč, se poskytne
tomu poplatníkovi, který nechá označit
psa mikročipem a přihlásí se do evi-
dence chovatelů psů v souladu s touto
vyhláškou. Na úlevu od poplatku má

poplatník nárok v roce následujícím
po roce, kdy obě uvedené podmínky
splnil.

Evidence – chovatel je povinen se
do 30 dnů od označení psa přihlásit do
evidence chovatelů psů, kterou vede
Magistrát hlavního města Prahy.
 

Tolik ke zmíněnému návrhu vyhlášky.
Ditta Literová
finanční odbor

ÚČTOVÁNÍ  INZERCE  S  DPH
Na základě novely zákona o dani z přidané hodnoty, provedené zákonem č. 235/2004 Sb. se hlavní město Praha a tím

tedy i naše městská část  stává od 1. 8. 2004 plátcem DPH.
V souvislosti s touto skutečností  budeme  od 1. 8. 2004, ke stávající ceně za inzerci, účtovat DPH ve výši 19%. Sazba

DPH bude uváděna na daňovém dokladu, kterým bude cena za provedenou inzerci účtována.

PODĚKOVÁNÍ
Děkuji všem za blahopřání a jsem šťastna, že mohu mezi Vámi dožít.

Božena Komárková

 Příspěvek do místního Zpravodaje DRUHÝ POKUS
činím již druhý pokus o uveřejnění otevřeného dopisu

šéfredaktorovi a redakční radě místního Zpravodaje. Potvrdili
se mé obavy, že se něco podstatného změnilo. Nikdo se ani
slovem nezmínil proč nebyl můj otevřený dopis v prázdnino-
vém dvojčíslí Zpravodaje uveřejněn. Příspěvek byl odevzdán
v požadovaném termínu (ověřenou kopii vlastním) a opět
bez reakce. Přitom v prázdninovém dvojčíslí se jako vždy
našlo dosti místa na „hlubokomyslné“ úvahy pana šéf-
redaktora. Někdy se to jeví jako, že místní Zpravodaj je jeho
osobním vlastnictvím. Nevím jak si tuto skutečnost vysvětlit?
Jako člen kontrolního výboru místního zastupitelstva budu
iniciovat řešení vzniklé situace. Budu požadovat jednoznačné
vysvětlení a odvolání šéfredaktora. A nyní původní text
otevřeného dopisu:

Otevřený dopis šéfredaktorovi a redakční radě
místního Zpravodaje.

V celé popřevratové době jsem si vážil skutečnosti, že
místní Zpravodaj uveřejňoval názory občanů i politických
stran bez cenzury a omezení. Jistě, vyskytly se některé ne-
srovnalosti, které nebyly podle pravidel. Například, že v jed-
nom a tom samém čísle Zpravodaje byla publikována od-
pověď na kritický názor. To jsou ovšem drobnosti, které
nezastírají fakt, že Zpravodaj byl otevřen pro názory všech
občanů Újezda nad Lesy.

Jsem častým dopisovatelem místního Zpravodaje a musím
objektivně přiznat, že mé příspěvky především kolem případu
Laxenburger byly vždy uveřejněny i když vyvolávaly často
nepřiměřenou reakci současných mocných. Je ovšem
smutnou skutečností, že čas dal za pravdu mě. Jiná otázka
je, že zastupitelé, kteří u této záležitosti byli od samého
počátku se dnes na nic nepamatují.

O tomto případu dnes psát nechci. Zarazila mě a trápí
skutečnost, která se stala před uzávěrkou červnového čísla
Zpravodaje a je důvodem, proč se obracím otevřeným dopi-
sem na šéfredaktora a redakční radu. V řádném časovém ter-
mínu byl na Místním úřadě odevzdán příspěvek, který zval
všechny občany k volbám do Evropského parlamentu  a sou-
časně informoval o programových přístupech KSČM. Šlo
z našeho hlediska o velmi závažný dokument, kterým jsme
chtěli oslovit co nejvíce občanů Újezda nad Lesy. Tento pří-
spěvek nebyl uveřejněn. Nebylo rovněž oznámeno, proč k to-
muto kroku došlo. Netroufám si odhadnout zda šlo o úmysl,
nepořádek na MÚ, nebo v redakční radě. V tuto chvíli nevím
a kladu si otázku jak dál se bude vyvíjet obsah místního Zpra-
vodaje? V posledních měsících došlo k několikerému neodů-
vodněnému zpoždění vydání a to vždy, když šlo o témata,
která občany velmi zajímala (např. Lidl).

Nyní se tedy opět ptám proč došlo k neotištění z našeho
hlediska zásadního příspěvku. Jistým znamením určitě bude
zda můj otevřený dopis v červencovém Zpravodaji vyjde
a jaké bude zdůvodnění. Nebo velká koalice na radnici zvolí
jiný přístup?

Dne 11.6.2004 V Újezdě nad Lesy

Pokud opět nebude můj příspěvek uveřejněn, určitě najdu
cestu jak se zněním seznámit co nejširší okruh obyvatel Újez-
da nad Lesy.

Dne 12.8.2004                               RSDr. Pavel  J a n d a
V Újezdě nad Lesy.
(Tento příspěvek jsem pro tiskárnu  sám doslovně opsal

bez jakýchkoliv stylistických a gramatických úprav.)
Pavel Švejnoha
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Stanovisko redakční rady a šéfredaktora k uveřejněnému článku pana Jandy.

O tom, že panu Jandovi nevyšel v červnovém čísle ÚZ
jeho článek, jsme se dozvěděli až od výkonné redaktorky
slečny Strnadové se kterou se pan Janda spojil. Nebyl ale
schopen přijmout tu skutečnost dle vysvětlení sl. Strnadové,
že předmětný červnový článek do redakční rady (dále RR)
nikdy nedošel a žádný z jejích členů včetně šéfredaktora ho
ani neviděl. Proto napsal rozhořčený dopis na RR (říkejme
mu třeba první pokus). RR se nelíbil ani jeho obsah ani jeho
tón a jelikož jak p. Janda jako čtenář a přispěvatel ÚZ dobře
ví RR si nepřeje, aby byl ÚZ arénou výměny emotivních
názorů a neprověřených napadání osob jak zveřejnila ve
svých „Zásadách“ na stránkách ÚZ. Proto pověřila sl. Strna-

dovou, aby se s p. Jandou spojila a event. ho pozvala na jed-
nání RR, kde bychom si celou vzniklou situaci objasnili
a dohodli se na nějakém přijatelném řešení. Sl. Strnadové se
až do odchodu na svou dovolenou dne 13.8.2004 nepodařilo
p. Jandu zastihnout a s tímto písemným sdělením  na článku
p. Jandy nám ho ponechala na jednání rady, které se konalo
16.8.2004, pochopitelně bez jeho účasti. Souhrou všech
těchto skutečností nastala dnešní situace a proto se RR roz-
hodla jako precedens pro jednou porušit své zásady a vydat
článek p. Jandy, ale se svým komentářem, aby si naši čtenáři
mohli správný závěr z této situace vyvodit sami.

Redakční rada Újezdského zpravodaje

Jako šéfredaktor mohu potvrdit, že
p. Janda je doma se vyskytující vzácnou
osobou, protože sám jsem ho volal 7 x
a ani jednou jsem ho nezastihnul (snad-
no doložitelné elektronickým výpisem
volaných čísel, který mi v zaměstnání na
mé lince zaznamenává i hovory neusku-
tečněné). Taktéž měl p. Janda možnost
telefonicky se spojit s kýmkoliv z RR
nebo přímo se mnou, zvláště když jsme
vzájemný telef. hovor vedli spolu poměr-

ně před nedávnou dobou a mé číslo není
neveřejné (a to už vůbec nehledě k tomu,
že jsme spolužáci ze základní školy).
Rezolutně jménem svým a celé RR ÚZ
zde prohlašuji že jsme nikdy neprová-
děli jakoukoliv cenzuru článků v ÚZ, nebo
kohokoliv jakkoliv perzekuovali za jeho
politický názor nebo přesvědčení. Jen
ještě musím podotknout, že mě vyvo-
lává úsměv na tváři tvrzení p. Jandy že
Újezdský zpravodaj považuji za své osob-

ní vlastnictví, zatímco on neváhá využít
svého členství v Kontrolním výboru na
mé „potrestání“. O tom do jaké míry kdo
považuje mé úvahy za „hlubokomyslné“
ať rozhodnou svým soudem sami čtenáři
a jistě si najde své příznivce jak článek
můj tak i jeho. Samozřejmě že nadále
zůstává otevřená skutečnost a pan Janda
má stále trvající pozvání na jednání RR
ÚZ a doufám, že ho využije.

Pavel Švejnoha, šéfredaktor ÚZ

Ztratil se kocourek.
V neděli, dne 25. července 2004  se z Rápošovské ulice 158 ztratil malý velmi přítulný  mourovatý kocourek, slyšící na

jméno Macín. Jako poznávací znamení je výrazná kýla na bříšku. Rádi bychom ho opět nalezli, podívejte se jestli Vám ho
Vaše děti nepřivedly jako domácího mazlíčka. Za vrácení budeme vděčni.                                         Zn. Měli jsme ho rádi.

Z HISTORIE ZÁKLADNÍ ŠKOLY

Z historie činnosti komise výstavby MNV v letech 1960 – 1990

(psáno v roce 1992)

Základní školy

Naše obec měla do konce 80 let rozmístěné základní školy
a to:

ZŠ I. – budova v parku, ZŠ II. – budova MÚ, ZŠ III. –
budova vývařovny, dále pak 3 třídy v rekonstruované stavbě
mateřské školce ( dnešní knihovna ) a dále užívanou ZŠ v Sib-
řině.

ZŠ I. byla postavena v roce 1934, ZŠ II. později jako
společná budova – obecní úřad, pošta, četnickou stanici
a školu. Vývařovna se stavěla v 50 letech v akci Z. Budovy
nebyly zvlášť technicky vybaveny a nebyly náležitě udržo-

vány. Do roku 1967 se mnoho oprav nedělalo pro nedostatek
finančních prostředků a také na větší opravy si tehdejší vedení
netroufalo.

Po nástupu nového ředitele p. Navrátila se podařila úzká
spolupráce mezi školou, školskou komisí a komisí výstavby.
Vzájemná spolupráce pak i s odborem školství ONV, hlavně
pak zásluhou pí. Bořové jsme získávali finance na údržbu.
Pro stavební práce byl zajištěn OSP Říčany, který pověřil
pracemi p. Dařlíka, jehož znalosti a zkušenosti se uplatnily
na všech pracích.

Kromě OSP byl získán odborník na ústřední topení
p. Schneiberga, který spolu s panem V. Šimáněm vybudovali
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ústřední topení v ZŠ II.Veškeré stavební i technologické práce
byly charakteru investičního, ale dělaly se v rámci údržby
za tichého souhlasu ONV  i SBČS, protože investiční finance
ONV neměl. Sám OSP směl v naší obci dělat pouze údržbu
a tak byla postavena nová kotelna na dvoře ZŠ II., kotelna
pod zemí pro ZŠ III., zahradní domek u ZŠ I. a sklad na
palivo, který později sloužil pro umístění  vaku na vodu jako
cisterna. Hlavně se pak vybudovala nadstavba celého patra
na ZŠ I. V této nadstavbě byly vybudovány pokoje pro uči-
telky vč. kuchyně a soc. zařízení. Později zde byla umístěna
školní družina. V ZŠ I. byla provedena rekonstrukce rozvodu
vody, záchodů, instalovány el. bojlery, nová elektroinstalace
a osvětlen, lakýrnické práce, oprava střech a přilehlých objek-
tů včetně asfaltových povrchů.

V ZŠ III. bylo instalováno nové ústřední topení, protože
se v této budově topilo v kamnech stejně jako v budově II.
Zároveň byla provedena rekonstrukce kuchyně ve vývařovně
na el. spotřebičích. Za tím účelem byl položen napájecí kabel
z nového transformátoru u školy.

V ZŠ I. bylo pak následně vyměněno instalované ústřední
topení včetně kotlů. Na všech prací se podílelo mnoho občanů
- přátel školy. např. pan Vojáček zajistil zdarma kotle pro ZŠ
II., pan Pokorný dokázal zajistit litinové radiátory z Bo-
humína. Materiál, který byl pouze na zvláštní poukazy,
veškerý trubní materiál obstaral pan Jermář, elektromateriál
pan Hornát a Kott, stejně tak pomoc z výzkumných ústavů
v Běchovicích - pan Hladký , Rathouský a Kout. Truhlářské
práce povedl pan Řehák, lakýrnické  pan Krásný. Rozsahově
bylo provedeno ve velmi krátké době mnoho prací, na kterých
se velmi aktivně podílel pan ředitel Navrátil. Škoda, že za
krátký čas se znelíbil výboru KSČ a musel odejít. Vydal totiž
knihu k 35. výročí školy v duchu dnešní doby, což bylo
špatné. Pro obec to byla ztráta, pro ONV se stal inspektorem
a později ředitelem Komenia.

Pro odkanalizování škol byla provedena hloubková kana-
lizace v ul. Staroklánovické a v lese po lesní cestě do Polesné
ulice  a tím odpadly problémy s vyvážením žump. Obě akce
o nákladu přes půl milionu Kčs byly provedeny z peněz ONV
na údržbu škol, které nebyly vyčerpány do konce 3. května.
Peníze nám byly přiděleny s podmínkou, že dokončíme
stavbu do konce roku. Průmstav vždy stavbu dokončil během
3 měsíců hlavně zásluhou p. Sikače, který vždy včas zajistil
potřebný materiál.

V 70. letech a hlavně pak v 80. letech se potýkala škola
s velkým nedostatkem vody. Nejprve několik let byla
dovážena do studně, ale po jejích zřícení pak do instalovaného
gumového vaku, umístěného v domku u vchodu. Byl to vak
od CO a byl zavážen cisternou od Středočeských vodáren,
ale i místními hasiči.

Teprve vybudovaný vodovodní řad z vodojemu na Blatov
(41 b.j.) s velkým zpožděním umožnil koncem 80 let připojit
budovy na vodovod. Stejně tak byly školy připojeny na zemní
plyn. Tohoto úkolu se ujali pan Šimáně, Nikl, Jermář a pí.
Václavíková. Připojení vody a plynu zvládli všichni vč. kotel-
ny tak, že nově nastěhovaný MÚ a pošta žádné újmy nepocítili.
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V polovině 70 let začala do života škol zasahovat výstavba
sídliště Rohožník. Z počátku to nevypadlo nijak zle, protože
byla známa pouze výstavba ČSD. V dohodě s ONV Praha
východ došlo k uvolnění školy v Sibřině, kde byl sklad n.p.
Léčiva. V rámci výstavby Rohožníku měly být dodavatelem
provedeny na této škole úpravy a rekonstrukce za 3,5 mil.
Kčs z prostředků min. dopravy. Než se toto vše stalo skut-
kem, byly jsme obsazeni Prahou a hranice matičky měst
končily před školou v Sibřině. Donutili jsme tehdy p. před-
sedu Kotvalda, aby požadoval u primátora rozšíření hranice
až za školu, protože tehdy byl již znám záměr min. vnitra
postavit Rohožník II. Pan primátor Zuzka však velkodušně
prohlásil, že je to zbytečné, že Praha postaví novou školu na
Rohožníku. Tím to ale skončilo. Jaká nastane situace po
dokončení výstavby s dětmi to v Praze nikoho nezajímalo.
A tak když žádalo FMV o stavební povolení na Rohožník
II., bylo vyvoláno nové jednání o školách. FMV bylo ochotno
dát dalších 10 mil. na rekonstrukci v Sibřině, nikdo nechtěl,
ale poskytnout stavební kapacitu. Zúčastnil jsem se jednání
s Kotvaldem na ONV, kde vedl jednání místopředseda
p. Kreibich. MNV požadoval, aby nebylo vydáno stavební
povolení, dokud se nevyřeší otázka školy. Pan Kreibich vše
zapsal a rukoudání slíbil, že se tak stane. Nikdo z nás netušil,
jaký je to podvodník. Ihned sjednal schůzku primátora s nám
ministra Junkem, kde primátor slíbil výstavbu školy současně
s výstavbou Rohožníku  a následně bylo vydáno stavební
povolení. A tak začala budoucí školní krize.

Primátor po čase zajistil investora VHMP, ten objednal
u PPÚ projektovou dokumentaci a byl nakonec i dodavatel
Montované stavby, ale nikdo nestanovil do kdy má škola být
postavena, což mělo vliv na zařazení do 5–ti letého plánu
hl. m. Začala se odvíjet hra o výstavbu, která trvala od
r.  1974 až do r. 1987. Po celou tuto dobu se neustále jednalo,
projektovalo, zamítalo a kladly se neustále nové požadavky
ze strany dodavatele. Tehdejší  MNV žil v přesvědčení, že
výstavba je zajištěna. Jaké však bylo překvapení, když
Ing. Plevka z ÚHA oznámil, že nelze školu postavit na poli
proti Rohožníku, protože se jedná o ornou půdu nejlepší
bonity  a pokud se nenajde vhodnější pozemek , bude celá
akce zastavena. Toto sdělení v polovině r. 1980 přišlo v době,
kdy byla obnovena komise výstavby, které taky ihned při-
padla starost o výstavbu školy. Veškerá jednání připadla mojí
osobě. Na základě jednání se Státním statkem jsem navrhl
pozemek, který bylo možné zemědělsky vyčlenit a který by
byl vhodný pro umístění školy. Je to pozemek, kde stojí
dnešní škola. Důvody, které vedly k tomuto umístění byly:

Podél objektu procházel kabel 22 KV, potrubí zemního
plynu, vodovodní řad (značně zpožděný), možnost blízkého
napojení na kanalizaci a tím na čistírnu odpadních vod,
blízkost k hlavní silnici a tím napojení na dopravu MHD,
umístnění poblíž dalších škol. Za toto  umístnění jsem byl
v budoucnu často kritizován. ÚHA i investor návrh akcep-
tovali a PPÚ – stavbu začal projektovat na novou lokalitu.

Majitelem pozemku byla katolická církev. Obrátil jsem
se telefonicky na Arciděkanský úřad v Praze a byl jsem
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překvapen, že byli ochotni nám vyjít vstříc bez náhradních
pozemků za předpokladu, že s převodem bude souhlasit
p. farář v Kolodějích, kam patří obec farností.

Navštívili jsme p. faráře, vysvětlili jsem mu situaci a on
nám převod podepsal. Celá záležitost byla vyřízena na pou-
hých 14 dní. Však jsme po dlouhá léta tuto ochotu připomínali
při každé příležitosti, hlavně na ONV. Pro napojení stavby
na inženýrské sítě získal investor souhlasy, kromě zdroje
vody. To znamenalo další zastavení projekce. Když koncem
70 let  schvalovala tehdejší Rada výstavbu 41 byt. jednotek
družstvu ČTK, stanovila si podmínku vybudování vodovodu
z vodojemu s tím, že pro stávající školy bude limitován odběr
1 l/sec. vody. Toto prosadil pan Kotvald  a dá se říci, že tento
moment se ukázal jako rozhodující v dalším vývoji stavby
i řešení problémů s vodou na konci 80 a počátkem 90 let.

Zdroj pitné vody v Jirnech patřil Stř. vodárnám v Říča-
nech, kde kraloval Ing. Kosík, rozvod měla Praha s Ing. Štol-
bou. Vzájemná dohoda nebyla vůbec možná a tak jsme pod-
vodně vypracovali potvrzení, v němž jsme získaný 1 l/sec.
vydávali jako zdroj vody pro novou výstavbu. Toto potvrzení
umožnilo práce na projektu až do územního rozhodnutí, kdy
jsme nakonec donutili Ing. Štolbou, aby náš podvod úředně
potvrdil i když se stále jednalo o vodu do staré školy. Další
požadavek, který jsem vznesli v souladu se ŠO ONV byl,
aby 16 ti třídní škola byla vyššího typu pouze pro 6–9 třídy.
Poukazovali jsem na to, že nižších tříd máme dostatek, nemají
však řádné technické vybavení, jako laboratoře, kabinety
apod. Bylo to nesnadné jednání s NVP, protože se nedalo
použít typizované školy, stavby úplně nové v Praze dosud
nepostavené, která si vyžádá zvýšené finanční náklady.  Na-
konec zdravý rozum zvítězil.Projektant PPÚ arch. Ing. Po-
lívka nám ještě vyhověl v tom, že položil kanalizaci ul. Čen-
tickou a Pilovskou místo Polesnou, takže nám pomohl dnešní
odkanalizování části Blatova obce až po ul. Staroújezdskou
a napojení na ČOV. Současně vyprojektoval podle našeho
přání dvě velké tělocvičny pro školu i veřejnost, včetně
samostatného přístupu, šaten, soc. zařízení a potřebného
zázemí.

Když dostával projekt reálnou podobu přišel zástupce
Mont. staveb s tím, že vedení rozhodlo nestavět školu
z běžných panelů, ale že budou poprvé použity tzv. ske-
letopanely. To ale znamenalo odsun nejméně o rok, protože
tato novinka se musela vyvinout ve Výzkumném ústavu stav.
hmot. Nakonec to MS prosadili, protože tehdy dodavatel byl
„pán“ a na škole to znamenalo 1,5 roku zdržení. Každých 14
dní byl na PPÚ kontrolní den v Kostelní ul., kde jsme
projednávali každý detail, až byl projektový úkol připraven
a vyšel na úctyhodnou částku 51 mil. Kčs . To se  ovšem ne-
líbilo ved. plánu NVP Ing. Leitnerovi. Žádal snížení nákladů,
protože na 16 tř.  školu měli ukazatel 21 mil. Tak dnes nikdo
neví, jak bojoval Ing. Polívka s byrokraty, aby škrty byly co
nejmenší. Musel nakonec snížit rozsah tělocvičen, ušetřit
nakonec 2 mil., aby celá stavba nakonec stála 50 mil. Velmi
pomohlo umístění tělocvičen, které tvoří protihlukovou barié-
ru a šetřilo  náklady protihlukové stěny.

Všichni účastníci věděli, že se navíc musí vypořádat s dal-
šími velkými náklady na stavbu atomového krytu. Žili  jsme
v přesvědčení, že tuto stavbu oddělíme od školy a celý pro-
blém nějak tiše zanikne. Sice se to nakonec povedlo, ale
požadavek CO se nedal zlikvidovat. Žili jsme v přesvědčení,
že kryt umístíme do lesa vedle školy, protože pozemek patřil
MNV a za les jsme byli sice v menší výměře ochotni dát
pozemky s vyrostlými duby. Tehdy ale ukázal svoji moc lesů
pan Ing. Síbek, který nám nezapomněl prohru o pozemky
po knížeti z Lichtenštejnů v roce 1960 a umístění krytu do
lesa zamítl prostřednictvím ředitelství lesů. Pro školu to
znamenalo další nové řešení a další zdržení. ÚHA nakonec
rozhodl, že kryt bude umístěn v areálu školy na hřišti vedle
budovy, když stavbu krytu nepovolil ani St. statek na přilehlá
pole. Docílili jsme však, že to budou 2 stavby tak, aby se
škola mohla uvést do provozu a následně stavět kryt.

Nakonec všichni se vším souhlasili a tak došlo k vydání
územního rozhodnutí, schválení PÚ a zahájení prací na pů-
vodním projektu, který byl z části dokončen koncem roku
1985. Ovšem termín zahájení realizace nebyl nikde v plánu,
protože výstavba měla být zařazena až do další pětiletky. Po
celou dobu bylo útočeno na naši komisi, na radu MNV ale
i ONV jednotlivými poslanci, zvláště pak přestaviteli školy
i jednotlivými občany, jejichž děti musely v důsledku nedo-
statku tříd dojíždět do škol do Klánovic, Koloděj a Běchovic.
Dokonce se vytvořila zvláštní komise vedená pí. Zemanovou
na prosazení realizace školy. Donutili jsme tehdy vedoucí
představitele KSČ, aby si stěžovali na konferenci KSČ Prahy
9 min. předs. Štrougalovi. Všechno bylo marné a neúčinné.
Situace byla kritická a jak už to bývá, pomohla nám náhoda
– jak se říká „blbec“. Na jaře 1986 se měla konat městská
konference KSČ v Lucerně pod vedením tajemníka  Kapka
za účasti primátora Štaffy. Zaútočili jsme v komisi dost nevy-
bíravě na právě přítomné přestavitele KSČ s tím, aby se na
této konferenci přihlásili se stížností nebo požadavkem, aby
tak pomohli škole. P. Štěpánek se obrátil na OVKSČ 9 po
stranické linii s touto žádostí, aby se zakrátko dověděl, že
mu bude laskavě dovoleno zeptat se p. primátora, jak je to
s naší školou. Jak to tehdy chodilo, byl informován  primátor,
že se nějaký soudruh z Újezda bude ptát na termín výstavby
školy.

Protože pan primátor ani jeho náměstci nic nevěděli, žádali
informaci od hl. arch. Ing. Borovičky , který též nic nevěděl
a tak žádal Ing. Plevku jaká je situace, protože s námi
spolupracoval, ale detailně poslední stav nevěděl. Nakonec
zavolal mne, abych ho informoval. Vysvětlil jsem, že je vše
projektově připraveno, že se čeká na stavební povolení
a harmonogram výstavby stanovil zahájení na podzim 1986
s ukončením v srpnu 1990 tak, aby 1. září 1990 mohly jít
děti do školy. Ing. Plevka to přesně přetlumočil a tak primátor
to stejně přednesl p. Štěpánkovi a pomalu se divil, proč se
ptá, že se má zahájit stavba. Jenže nikdo netušil, že tato moje
lež se dostane do usnesení městské konference KSČ jako
závazný úkol strany, a byl pro všechny orgány závazný, vč.
NVP a ředitelů podniků. Za týden po konferenci to vypuklo.

Z HISTORIE ZÁKLADNÍ ŠKOLY
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Byla svolána porada všech ředitelů a nestačil jsem se divit,
jak to začalo fungovat. I nám. před. ONV slíbil vydat stav.
povolení do 24 hodin, což splnil po vodoprávce, která se
vlekla 1/2 roku.

Skutečnost byla taková, že na podzim byla zahájena
stavba. Následně začaly další problémy. Při zemních prací
se objevila vodoteč, která ústila na pozemku školy. Protože
o ní nikdo nevěděl, tak ji stavba zabetonovala. Ukázalo se,
že do ní vypouštění všechny domy odpadní vody podél st.
silnice až ke křižovatce, a že vodoteč vybudovaná za
1. republiky vede uprostřed zahrad. Stížnost stíhala stížnost
až po roce se nám podařilo přimět investora, aby nechal
vyprojektovat a položit novou kanalizaci v Polesné ul.
Pomohl nám v tom ředitel a nám. Pražských kanalizací, který
toto řešení slíbil za přítomnosti p. Nikla a Ing. Šulce, aby
nakonec musel umravnit své podřízené, kteří napojení
nechtěli povolit.

Stejná situace nastala s čerpáním drenážní vody z jímek,
která se nesmí vypouštět do kanalizace. Dá se čerpat jedině
Polesnou ulicí do Blatovského potoka. I toto investor prohrál
za pomoci NVP vodohospodářů, kteří nám tuto podmínku
dali při projednávání vodoprávky. Investor musel vydláždit
žlab podél celé komunikace. Jak je zřejmé, každá maličkost
si vyžádala značného úsilí, aby se dosáhla realizace.

Další vývoj zaznamenalo řešení umístění atomového
krytu. Rozdělení školy na 2 stavby znamenalo, že se stavba
krytu musela časově oddálit, což se ukázalo velmi výhodné
. za dobu oddálení totiž nastoupil v Újezdě nový pán lesů
p. Prokůpek. Tehdejší předseda p. Nikl se na něho obrátil
znovu se žádostí, zda by přece nakonec nepovolil stavbu krytu
v lese. Pan Prokůpek uznal, že je to řešení rozumné a návrh
doporučil. Potěšil tím všechny  účastníky stavby a ihned se
kryt začal projektovat do prostoru naproti škole, protože měl
být napojen na inženýrské sítě ve škole. Skončilo to tak, že
jsou pod silnicí položeny chráničky pro propojky. Jak se
nakonec ukázalo, vyhovění ze strany lesů vlastně umožnilo
v roce 1990 komplexně dokončit stavebně školu. Kdyby se
tak nestalo, bylo by okolí školy rozkopáno a možná z části
již vybetonováno, kryt by se nakonec nedokončil. Pro za-
hájení vyučování by byla situace velmi nepříjemná. Tak
nakonec vše dobře dopadlo. Škola byla převážně dokončena
koncem roku 1990 avšak pro potíže s dodávkou od fy ČKD
Dukly bylo přejímací a kolaudační řízení zpožděno do roku
1991. Zúčastnil jsme se přejímek ještě v lednu 1991, kdy na
stavbě zemřel  na infarkt vedoucí stavby a dál jsem v činnosti
na škole nepokračoval, protože nebylo možné plnit po-
žadavky občanů a MÚ na okamžité zahájení vyučování. Jak
čas ukázal bylo to až 1. 9. 1991.

Během výstavby došlo také k nákupu veškerého zařízení
pro školu. ONV požadoval, aby veškeré objednávky a do-
dávky zajišťoval MNV. Po delším dohadování uložila rada
ONV tuto činnost školskému odboru ONV a skladování
MNV. Předseda p. Nikl tuto povinnost splnil tak, že zajistil
úpravu budovy ve st. statku, kde se veškerý materiál skla-
doval. Když byla dokončena stavba  školy, začala velká

polemika o nevhodnosti jejího umístění s ohledem na škod-
livé emise od st. silnice. Investor byl nakonec nucen hledat
nové řešení výměnou již vybudovaného plotu za takový, který
by vliv škodlivin omezil. Byl vybudován nový, zda ale tento
účel plní je otázka?

Sídliště Rohožník se začalo postupně zabydlovat a rovněž
přicházely poměrně silné ročníky dětí do škol. Školská ko-
mise docílila jednáním s ONV Praha východ uvolnění sibřin-
ské školy, kde byly provedeny určité stavební úpravy, aby
škola mohla být zprovozněna.

Svízelnou situaci řešila i přestavba staré dřevěné budovy,
kde byla dříve umístěna mateřská škola . Tato budova měla
být při výstavbě nové školky zbourána, protože to byl barák
z II. svět. války. Počátkem 80 let získal tehdejší předseda
MNV Ing. Březnovský příslib od nového ředitele OSP Prahy
9 při jeho slavnostním jmenování, že přestavbu provede.
Když byl dodavatel a akce se financovala z údržby, tak jsme
na to šli velkoryse. Zajistil jsem okamžité vypracování
projektu ve Energoprojektu Turnov, kde jsem měl šikovné
stavaře, kteří to vyřešili tak, že budovu přestavěli úplně od
základu. Veškeré práce se dělaly v rámci údržby, do té doby
na ONV neobvyklé. ONV poskytlo nejprve 0,5 milionu, aby
nakonec uhradilo částku 0,7 mil. Kčs . Stavební povolení
jsme si vydali sami, jedině vše bylo projednáno s hygieniky
a požárníky. Začalo se stavět v březnu a 1. září  šly děti do
nových krásných tříd o počtu 33. Jak se ukázalo před za-
hájením provozu této budovy, která byla se vším napoje-
na na novou školku, problém stravování  dětí z místní
kuchyně. Nesmyslné předpisy nedovolovaly stravovat děti
ze školky a hygienici trvaly na dovážení obědů z vývařovny
ve škole, která byla sama již přetížena. Navíc zajistit auto
a obsluhu, přičemž nebyly mzdové prostředky. Po nesmy-
slných tahanicích zdravý rozum zvítězil a děti se stravovaly
z kuchyně mateřské školky. Vždyť  zde byly umístěny 1. a 2.
třídy.

Komise výstavby za dobu své působnosti věnovala školám
velkou pozornost, zvláště její členové jako p. Šimáně, Kott,
Ondřich, Hladký, Rathouský, Krásný, Jozl a další, kteří zde
odpracovali mnoho hodin na nejrůznějších údržbářských
pracích. Sám jsem věnoval činnosti na školách od roku 1964
až do 1991, kdy jsem strávil stovky hodin nejrůznějších
jednání, prosazování nutných prací, překonávání překážek
a mnohdy i nepochopení, hlavně pak zajišťování financí, zažil
jsem i mnoho radostí i zklamání. Největší jsem zažil v roce
1991, kdy po 15 letech práce na vybudování 16 tř. školy při
slavnostním otevírání nové školy se nikdo nenašel, aby mne
ze slušnosti pozval. Na závěr je nutné se zmínit o snaze NVP
a ONV přimět MNV k tomu, aby nedostatek tříd řešil nejprve
postavením 5 ti třídní provizorní školy na Rohožníku
z nabízených plzeňských dřevěných panelů „CHANOS“,
takových , jako je v Běchovicích tělocvična a později provést
přístavbu školy v parku. Přistoupit na tyto alternativy by
navždy zmařily výstavbu nové školy  a tak byla MNV odmít-
nuty.

Engelbert Svoboda

Z HISTORIE ZÁKLADNÍ ŠKOLY
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Vážení a milí Újezdští,
zatímco čtete tyto řádky, je před námi už jen měsíc na všeliké přípravy a chystání, neb oslavy, na něž srdečně zveme,
propuknou v pátek a sobotu 1. a 2. října. Držte nám palce, ať se nám plány povede uskutečnit.

   Abyste věděli, co se pro Vás /a na Vás/ chystá, dáváme do tisku rámcový program a věříme, že pochopíte,  pokud by v něm
ještě došlo během září k drobným změnám.

   Jak lze z programu vyčíst, můžete na různých místech dle svého výběru už od pátečního odpoledne  do soboty podvečer
strávit ve škole třeba celý den.

PROŽIJTE  DEN  SE  SVOU  ŠKOLOU !

Přijďte zavzpomínat nad starými fotografiemi /a pomozte nám je blíže určit/, podívat se na vystoupení, které děti nacvičily,
prohlédnout si, jak se Vám školní budovy líbí, poslechnout si a třeba podiskutovat o tom, co je v našem školství nového....atd.

Dva body programu vyžadují bližší vysvětlení. Chceme Vás, dospělou veřejnost, vtáhnout do dění, a tak jsme na Vás,
kteří jste pro každou legraci, vymysleli akce MAMINKY ŠKOLE  a  DOSPĚLÍ DĚTEM.

MAMINKY  ŠKOLE

to je takový malý, dobrovolný a soutěživý sponzoring spočívající v tom, že se  určitě mezi maminkami najde nejedna
duše ochotná v pátek večer nebo v sobotu ráno upéci nějaký dobroučký koláč, takříkajíc výkladní skříň šéfkuchaře,
rodinné stříbro domácího receptáře a tuhle mňamku dopravit v sobotu do poledne do školy. Tam je všechny nakrájíme,
vystavíme, ochutnáme, zhodnotíme, pochválíme, rozdáme a všichni vespolek sníme a o recepty se podělíme.

Maminky /nebo i tatínkové, babičky, tetičky, sousedky.../ ochotné blýsknout se a darovat svou dobrotu, čekáme na
Vaše pekařské výrobky v sobotu 2. října do 12 hodin.

DOSPĚLÍ  DĚTEM

to je hra, kterou budou hrát dospělí, ale vyhrávat budou děti. Za fandění svých potomků si třeba zasportujete, třeba si
napíšete diktát, třeba si pocvičíte paměť nebo důvtip, třeba napnete síly a pobavíte se, ale hlavně: za každou aktivitu,
kterou absolvujete, získáte body pro své
děti. Kdokoli dospělý může získané body věnovat kterémukoli, nejen vlastnímu dítěti. Poté je děti donesou do školy
do své třídy, tam se sečtou a vítězná třída /jedna z prvního a jedna z druhého stupně/ vyhraje zdarma jednodenní
výlet autobusem.

RODINNÉ TÝMY LÁMOU KOPÍ ZA SVÉHO POTOMKA!

Naše pozvání platí nejen pro žáky a rodiče bývalé, současné a budoucí, ale i pro všechny

ostatní obyvatele obce, neboť slovo obec pochází od obcovati, neboli vespolek se družiti

a pospolitost zachovávati.
za ZŠ Hana Jančová
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Vážené sportovní přátelé, po delší době se opět na stránky
Újezdského zpravodaje dostávají informace o dění v FK
Újezd nad Lesy. Poslední příspěvek vyšel v prosinci minulého
roku. V onom příspěvku jsem rekapituloval dění v klubu za
uplynulý rok. Od té doby však uplynulo hodně vody a v klubu
došlo k mnoha událostem a to nejen na poli sportovním. Ti
z vás kdo mají blíže k Újezdskému fotbalu jistě zaznamenali
dvě sportovní zprávy. Jednu dobrou a druhou špatnou, tou
dobrou byl postup mladšího dorostu do pražského přeboru
a tou špatnou sestup mladších žáků z první do druhé třídy.
Tak už to nejen ve fotbale, ale i v životě bývá. My jsme však
připraveni bojovat dál a postupem se vrátit zpět do první
třídy.

Výstavba zázemí na Blatově
Velmi optimisticky jsme vzhlíželi k letošnímu roku pokud

se týká výstavby zázemí na blatovském hřišti. Podařilo se
nám získat peníze na výstavbu zázemí. Zadali jsme
vypracování projektu u společnosti HaK projekt s.r.o. s oče-
káváním bezproblémového průběhu projekce a výstavby.
Došlo však ke komplikacím, které měly a mají zásadní dopad
na újezdský fotbal jako takový.

Zde bude vhodné, abych trochu podrobněji popsal situaci
do které jsme se dostali. Plocha areálu na Blatově se nachází
na dvou pozemcích ve vlastnictví obce a v době podpisu
smlouvy o pronájmu z roku 1994, kterou se stal FK Újezd
nájemcem, byly oba pozemky v územním plánu hl. města
Prahy vedeny jako plochy určené pro sportoviště. V průběhu
let však došlo ke změně a pozemek na kterém jsme plánovali
výstavbu zázemí se formálně proměnil v územním plánu na
parkovou plochu. Tato skutečnost nám nebyla sdělena a ne-
měli jsme o ní nejmenší tušení. Po vypracování projektu
a zažádání o stavební povolení však povolení nebylo vydáno,
protože jeho vydání by bylo v rozporu s územním plánem
a tudíž se zákonem. Někteří si jistě řeknou, že jsme udělali
chybu, když jsme si nezjistili základní informace před za-
hájením projekce. Ano, udělali jsme chybu. Obrátili jsme se
na nesprávnou projekční organizaci, která nás na tuto sku-
tečnost měla upozornit ještě před zahájením. Utratili jsme
zbytečně peníze za velmi drahý projekt u kterého již od první
čárky bylo jasné, že není realizovatelný.

Sloučení klubů
V dané situaci bylo těžké najít řešení jak zajistit další fun-

gování klubu bez vlastního zázemí. Spolupráce s druhým
fotbalovým klubem Újezda  - SK Újezd nad Lesy - umožnila
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řešení, které se na první pohled zdálo logické a přirozené –
sloučení klubů. Zásadní rozpory z minulosti však vytvářely
předpoklad komplikovaných jednání. Překvapivě však řešení
nebylo komplikované na úrovni klubů, ale mimo kluby. Cílem
sloučení bylo a je zajistit bezproblémové fungování fotbalu
dospělých i mládeže na území Újezda. Jednání o sloučení
klubů získalo rychle podporu na obou stranách nejen v kruhu
funkcionářů, ale i prakticky u všech příznivců újezdského
fotbalu. K 1.7.2004 tak formálně došlo ke sloučení obou
klubů pod hlavičkou FK Újezd nad Lesy.

Rada městské části Praha 21 a újezdský fotbal
Zde jsem si dovolil použít pro zjednodušení výraz „újezd-

ský fotbal“ přičemž mám na mysli pouze velký fotbal hraný
o jedenácti hráčích v poli a hraný v soutěžích pod hlavičkou
Českého a potažmo Pražského fotbalového svazu v Újezdě
reprezentovaný SK a FK Újezd nad Lesy. Jsem si plně vědom,
že fotbal se hraje v Újezdě i na jiných úrovních a v jiných
soutěžích. Lidí, kteří se mu věnují si vážím a fandím jim.

Nicméně pojďme zpět k újezdskému fotbalu. Dlouhodobě
dobrá spolupráce mezi kluby a radou městské části se v po-
slední době stala nepružnou a značně komplikovanou ačkoliv
někteří představitelé radnice zcela jasně vyjádřili přání, aby
došlo ke sloučení obou klubů. V čem vidíme onu nepružnost
a komplikovanost není třeba rozebírat v tomto článku. Nic-
méně je třeba připomenout, že současné vedení fotbalového
klubu FK Újezd nad Lesy je seriozním a váženým partnerem,
který se opírá o dlouhodobou práci na poli mládeže i do-
spělých a podporu členů a hráčů obou bývalých klubů.

Výkonný výbor FK Újezd nad Lesy pracuje od 1.7.2004
v tomto složení:

Miroslav Bareš – předseda
Martin Mora – místopředseda
Evžen Pospíšil – sekretář
Petr Vejr – pokladník
Karel Kodras – člen výboru
Karel Novák – člen výboru
Milan Sochovič – člen výboru

Fotbalové soustředění
Letos jako každým rokem proběhlo fotbalové soustředění.

V průběhu dvou týdnů od 7. do 21. srpna se ho zúčastnilo
téměř 150 dětí a dospělých z Újezda. Areál Tesla Vršov
v Horním Bradle nedaleko Sečské přehrady se ukázal jako
skvělá volba. Optimální podmínky pro sportovní přípravu
a rekreaci nám umožnily dokonalé sportovní vyžití a také
utužení kolektivu. Účast členů Sokola, kteří s námi letos opět
absolvovali fotbalové soustředění velmi příjemně zpestřila
celý pobyt. Rozepisovat podrobně dění na soustředění by
vydalo na samostatný příspěvek. Možná, že se k tomu někdo
odhodlá. Nicméně bych zmínil alespoň kvalitní sportovní
přípravu jejímž vrcholem bylo utkání žen matek hojně
zastoupené Maminami z újezdské roviny proti realizačnímu
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týmu FK Újezd tvořenému výhradně muži. Utkání skončilo
vítězstvím žen 2:1, když střelkyněmi byly Lenka Borovič-
ková a Radka Kohoutová, za muže přidal čestný úspěch
Vratislav Kohout.

Pro příští rok jsme se rozhodli rozšířit počet míst, která
obsadíme a přilákat na soustředění další sportovce a jejich
rodiče.

Na závěr zmínky o soustředění je třeba poděkovat tre-
nérům, zdravotnici a všem dalším kdo se starali o naše děti
a zajistili, troufám si říci, nejlepší soustředění FK Újezd nad
Lesy za dobu co pamatuji.

Obrázky jen dokládají má slova.

Letní fotbalové dny
V dnech kdy píši tento příspěvek se

teprve schyluje k zahájení Letních
fotbalových dnů 27.-29.8., které
pořádáme na hřišti FK Újezd nad Lesy
v Čentické ulici.  Nicméně reprezenta-
tivní účast na letošním již osmém roční-
ku turnajů pro nejmenší fotbalisty sli-
buje hodnotný sportovní zážitek před
zahájením soutěží, a zajistí důstojnou
propagaci Újezda nad Lesy nejen v rám-
ci Prahy, ale i celých Čech. Posuďte
sami: Sparta Praha, FK Slavoj Čes-
ký Krumlov, FK Ravel Ústí na
Labem, Elév Litoměřice, FK Stráž
pod Ralskem, Bohemians Praha,
Motorlet Praha … a další, celkem 40
družstev

Údržba školního hřiště
Údržba hřišť a areálů, které máme

k dispozici včetně školního hřiště a sou-
visejícího oválu je pro nás velmi obtížná
a daří se nám ji zajišťovat s obtížemi.
Dokonce si dovolím říct, že se nám

nedaří dodržet slib, který jsem osobně
dal Školnímu atletickému klubu, že
zajistíme řádnou údržbu. Vydali jsme
nemalé prostředky na nákup zařízení
pro údržbu a již se nám nedostává finan-
cí na běžnou údržbu školního sportoviš-
tě, které neslouží jenom nám.

Sportovní cíle
Po prvním místě v podzimní části

soutěže mužů v I.B třídě se nezdařil
postup do I.A třídy. Letos bychom se
rádi pokusili dosáhnout na první po-
stupové místo. Zda se nám podaří do-
sáhnout tohoto cíle se teprve uvidí, nic-
méně uděláme vše co bude v našich
silách a v rámci fair-play.

Loňský sestup mladších žáků nás
zamrzel. Tato kategorie je však dalším
adeptem na postup, protože kádr kte-
rým letos na rozdíl od loňska disponu-
jeme je velmi silný. Podrobný rozpis
utkání všech kategorií naleznete v při-
ložené tabulce.

Závěrem se ještě vrátím ke sloučení
klubů. Jsem přesvědčen, že jsme udělali
krok správným směrem a že se nám
podaří posunout újezdský fotbal zase
o krůček dál a přispět ke zvýšení zájmu
občanů o sportovní a společenské dění
v Újezdě nad Lesy. Zda nám bude rad-
nice nápomocna v tomto úsilí se teprve
uvidí.

Nábor mladých fotbalistů
S nadcházející sezónou opět pro-

vádíme nábor nových hráčů. Rodiče,
přiveďte své děti, přivítáme každé-
ho, kdo má chuť zahrát si fotbal. Volejte
tel. 603 101 900 - Evžen Pospíšil –
sekretář, nebo přijďte se svou rato-
lestí libovolné úterý nebo čtvrtek na
hřiště FK Újezd nad Lesy v Čentické
ulici.

Miroslav Bareš
předseda klubu

mi.ba@volny.cz




